
 Referat 
 

- af bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15 
 
 

Deltagere: Steen Købsted, Peter Rasmussen, Tove Nielsen, René 
Holst Sørensen, Marijanne Danielsen, Morten Kruse, Pia 
Kurtz 

Mødested: Store Tingbakke 31 

Mødetid: Mandag den 24.09.2018 kl. 19.00 

Afbud: Marianne Nielsen 

 

Dagsorden 
 

1.  Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde 
Klaus har sørget for lås på containergården. Lille Tingbakke har 
købt nøgler, da låsen bygger på vores nøgler. 
Robotplæneklippernes ladestationer har fået skab på så ungerne 
ikke kan komme til dem. 
Der er kommet en ny generation af robotklippere, der kan køre på 
skråninger. Måske vi senere skal investere i sådan en. 
Igangværende tagarbejde på fælleshuset. 
Ingen kaffe til hjertestarter arrangement, Ilse vil gerne være fri. 
Nettet er kommet op ved multibanen. 
Indvielse af multibane blev nok ikke til noget. Havearkitekten har 
ikke været til at komme i kontakt med. 
Port problemerne er nu løst. 
Havevandring ændres til næste år. 
Grisefesten var en stor success og der var mad nok. 
Aktivitetsudvalget kører fint under Renes ledelse. 

2.  Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

3.  Orientering af formand 
Klagesager kører nu udenom bestyrelsen. Vi skal også bo her. 
Nye belægningssten på stier vil koste ca. 80.000 kr, Klaus ser om 
han kan finde pengene. 
Viceværterne sætter hønsetråd op i carportene, så svalerne ikke 
kan komme ind. 



Ny udendørs el, der hvor der ikke er kommet nye lygtepæle. 
Klaus vil indkøbe roterende stålbørste til ukrudstfjerning i 
belægningstenene. De har det andetsteds i teamet og det fungerer 
rigtig godt. 
Peter har 25 års jubilæum. Der bliver afholdt reception i fælleshust. 

4.  Helhedsplanen 
Fiskespringvandet: der er bestilt kran til på onsdag og det skulle 
gerne virke fra på fredag. Kunstfonden giver 97.500 kr. til formålet. 
Vi takker mange gange. 
Klaus vil have afklaring på de løse afvandingssten inden vinter, 
bange for at snerydningen vil ødelægge dem. 
Kloakker trænger til at blive spulet. Det bliver gjort indenfor den 
nærmeste fremtid. 

5.  Vaskeri 
Viva har fået tilbud fra firma der driver vaskerier, de tilbyder en pris 
for en maskinvask på 9 kr. mod nu 15 kr. Strømmen bliver også 
billigere, da momsen kan trækkes fra. Vi er interesserede. 

6.  Beboermødet d. 03-10-18 
Steen er ordstyrer på mødet. 
For dem der ikke har mulighed for at møde op, vil der kunne 
brevstemmes hos viceværterne. 

7.  Eventuelt (herunder dato for nyt møde) alt kan diskuteres intet kan 
besluttes 
Marianne vil gerne have en glasvæg i brusenichen. Klaus siger det 
skal op på beboermødet, da det ikke er i råderetskataloget. 
Marijanne vil gerne vide hvor referaterne af vores møder ligger 
inde på nettet. Steen er bagud med at lægge dem op. 
Varme- og vandafregning er højere end forventet, Betina Winter 
Munk på kontoret kan give en forklaring. 

 
Næste møde: 22.10.2018 kl. 19.00 
 

Referent: Marijanne Danielsen 
24.09.2018 


